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Aan Provinciale Staten van Utrecht 

p/a statengriffie@provincie-utrecht.nl    

en  Gedeputeerde Staten van Utrecht  

p/a  secretariaatverbeeknijhof@provincie-utrecht.nl  

 

Betreft: reconstructie N411 Utrecht-Bunnik 

 

Utrecht, 14 maart 2016 

Geachte Statenleden, geacht College, 

Sinds eind januari zijn er verschillende consultatiebijeenkomsten geweest met direct omwonenden in 

3 clusters (kort gezegd: Bunnik, Vechten, Koningsweg Utrechtse kant) en vervolgens een bijeenkomst 

in Huis ter Heide met  mensen uit betrokken organisaties waaronder de Buurtschap Amelisweerd - 

Rhijnauwen en de Vrienden van Amelisweerd.  Er is ook een website gestart:  http://n411.nl/  

Omwonenden en organisaties zijn allemaal erg verbaasd over wat er is gepresenteerd.  Iedereen 

verwachtte dat de consultatie vooral over de precieze verkeerskundige oplossing zou gaan, nu het 

noordelijke fietspad door PS op 2 februari vorig jaar is geschrapt. De provinciale projectleider, Ellen 

Vrielink, gaf aan dat deze discussie is gepasseerd omdat PS hierover al een besluit hebben genomen 

(zie ook http://n411.nl/wegontwerp ). De projectleider maakte kenbaar, dat als gevolg hiervan de 

consultatie enkel over de landschappelijke inpassing zou plaatsvinden met het bureau 

Landschapspartners als trekker.  

De thans voorliggende verkeerskundige oplossing is het oorspronkelijke voorstel minus het 

noordelijke fietspad, waarbij dan gekeken wordt hoe de zuidelijke parallelweg wat 

fietsvriendelijker/verkeersveiliger kan worden gemaakt. Bij Vroeg komt dan een omvangrijke “brink” 

oplossing. 

Het probleem daarbij is, dat zowel alle omwonenden (ondernemers zoals ‘Vroeg’ en ‘De Veldkeuken’ 

bleken overigens in eerste instantie niet geconsulteerd) als de betrokken organisaties absoluut niet 

tevreden zijn over de voorgestelde verkeerskundige oplossing. Het grootste probleem is dat aan de 

‘landgoedzijde’ van de N411 alle verkeerssoorten (inclusief het bezoekverkeer voor bedrijven en 

bewoners van Oud Amelisweerd en niet te vergeten het landbouwverkeer) “ongesorteerd”- en in 

twee richtingen  -worden samengevoegd op een noordelijke parallelweg vlak langs de bebouwing. 

Precies het soort probleem dat men met het noordelijke fietspad en op de zuidelijke parallelweg had 

willen vermijden. Deze samenvoeging, inclusief de naar deze plek verschoven bushalte, maakt ook de 

verdere verkeerssituatie op het kruispunt bij Vechten buitengewoon complex en tamelijk 

onoverzichtelijk. 

Wij hebben sterk het idee dat de – tamelijk impliciete - gevolgen van de keuze voor dit ontwerp in de 

hitte van de discussie over het noordelijk fietspad onvoldoende zijn doorzien.  
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Het bovenstaande is door leden van de Buurtschap en de Vrienden van Amelisweerd naar voren 

gebracht tijdens een bijeenkomst op 18 februari in Huis ter Heide. Daar vertelde projectleider Ellen 

Vrielink – die ons eerder had gemeld dat het verkeerskundig ontwerp niet meer ter discussie staat – 

dat de Provincie toch ook een verkeersveiligheidscheck op het voorstel laat uitvoeren door een 

extern adviseur. Dat geeft voor ons aan dat er ruimte moet zijn voor discussie over een beter en 

vooral veiliger ontwerp. Wij hebben daar ook eigen ideeën over. Voor de hand liggend is het 

scheiden van snel- en langzaam verkeer van en naar de Voorlaan van Oud Amelisweerd door het 

behoud van de huidige aansluiting voor het gemotoriseerd verkeer op de N411 bij handhaving van de 

“brinkoversteek” iets verder voor het fietsverkeer vanaf de kant van de parallelweg. Eventueel kan 

ook aan een rotonde worden gedacht; die is eerder afgewezen vanwege het ruimtebeslag, maar de 

huidige brinkoplossing vergt zeker zoveel ruimte. Wij leggen ons niet vast op één specifieke 

oplossing, maar vinden het huidige voorstel onvoldoende doordacht en vanuit het oogpunt van 

veiligheid niet aanvaardbaar.  

Nog onvermeld is dat de voorgestelde oplossing de kap van erg veel bomen ter plaatse vraagt. Daar 

zou in alle varianten ook nader naar moeten worden gekeken. 

Een plenaire vervolgbijeenkomst was gepland op dinsdag 22 maart a.s. Inmiddels hebben wij 

begrepen dat deze wordt verschoven. Ambtelijk is er een (voorzichtige) opening geboden om ook de 

discussie over de verkeerskundige aspecten te openen. Dit is echter nog niet politiek/bestuurlijk 

toegezegd.   

Onze wens: 

Zowel  de  Buurtschap Amelisweerd-Rhijnauwen als de Vrienden van Amelisweerd zijn van mening 

dat nu eerst een aangepast verkeersontwerp moet komen, getoetst aan de eisen van een verbeterde 

verkeersveiligheid voor wandelaar en fietser. Wij hopen en verwachten dat U deze mogelijkheid kunt 

bieden, en zijn graag tot nader overleg bereid. 

Met vriendelijke groet en hoogachtend, 

 

Jos Kloppenborg     Anneke Visscher 

Vrienden van Amelisweerd    Buurtschap Amelisweerd - Rhijnauwen 

 

 

Bijlage:  

kaart voorstel PS nabij Vroeg/Oud Amelisweerd, inclusief het verworpen noordelijke fietspad. 

Het huidige voorstel is hieraan gelijk, minus het noordelijke fietspad. 

 


